



التاريخ: 26 أغسطس 2020

### العام الأكاديمي 2021/2020

أعزائي أولياء الأمور،

كما تعلمون جيداً ، قامت مدرسة السلطان بإطلاع المجتمع المدرسي على مستجدات العام الدراسي الجديد بما يتماشى مع المراسلات الواردة من وزارة التربية والتعليم.

أرسلت وزارة التربية والتعليم هذا الأسبوع تعميماً إلى المدارس الدولية بأنها يمكن أن تبدأ التعلم عن بعد (التعلم الإلكتروني) اعتباراً من الأسبوع المقبل. نظراً لأن مدرسة السلطان هي إحدى المدارس الرائدة التي تقدم برامج دولية ، فقد تعاملنا مع التعميم باعتباره توجيهاً يمكننا أيضاً أن نبدأ بالتعلم الإلكتروني واتخذنا الإجراءات اللازمة لإعلام أولياء الأمور.

ومع ذلك ، تلقينا اليوم رسالة من وزارة التربية والتعليم مفادها أننا يجب أن نبدأ العام الأكاديمي اعتباراً من 1 نوفمبر 2020 ، بما يتماشى مع المدارس الحكومية والمدارس الخاصة الأخرى ، حيث أننا لا نندرج ضمن فئة المدارس الدولية.

ومع ذلك ، فقد طلبنا من وزارة التربية والتعليم السماح لنا ببدء التعلم عن بعد وسوف نبقيكم على اطلاع بهذا الشأن.

نحن نقدر تفهمكم وسوف نطلعكم على المستجدات في الوقت المناسب.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

د. جلين كانترفوردي

مدير المدرسة



26<sup>th</sup> August, 2020

### **Academic Year 2020 – 2021**

Dear Parents,

As you are well aware, The Sultan's School has updated the school community on the progress of the new academic year in line with the communication(s) received from the Ministry of Education.

This week the Ministry of Education sent a circular to international schools that they may start distance learning (e-learning) from next week. As The Sultan's School is one of the leading schools providing international programmes, we treated the circular as a directive that we could also start with e-learning and took the necessary action to inform the parents.

However today, we received a communication from the Ministry of Education that we should commence the Academic Year from 1st November 2020, in line with government and other private schools, as we do not fall under the international school category.

Nevertheless, we have requested the Ministry of Education allow us to commence distance learning and we shall keep you posted in this regard.

We appreciate your understanding and we shall update you accordingly in due course.

Yours sincerely,

Dr. Glenn Canterford  
Principal